

19th Local Vessels Advisory Committee Meeting
本地船隻諮詢委員會第 19 次會議

Date : 3 December 2015 (Thursday)
日期 : 2015 年 12 月 3 日(星期四)

Time : 2:30 p.m.
時間 : 下午 2 時 30 分

Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building,
地點 : 38 Pier Road, Central
中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 24 樓會議室 A 室

AGENDA
議 程

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting
1. 通過上次會議記錄

2. New Discussion Items
2. 新議事項
 - (i) LVAC Paper No. 14/2015 – Planning and Engineering Study for Tuen Mun Areas 40 and 46 and the Adjoining Areas (to be co-presented by the Planning Department, the Civil Engineering and Development Department and its consultant AECOM) ¹
會議文件第 14/2015 號 – 屯門 40 區及 46 區和毗連地區規劃及工程研究 (由規劃署、土木工程拓展署及其顧問公司“艾奕康”匯報)

 - (ii) LVAC Paper No. 15/2015 – Discussion on the Kap Shui Mun Bridge Incident of 23.10.2015
會議文件第 15/2015 號 – 討論 2015 年 10 月 23 日船隻碰撞汲水門大橋事故

¹ <http://www.tm4046.hk/>

- (iii) LVAC Paper No. 16/2015 – Subsidy Scheme for Installation of Radar on Local Passenger Vessels

會議文件第 16/2015 號 – 本地載客船隻安裝雷達資助計劃

- (iv) LVAC Paper No. 17/2015 – Proposal of on Optional Installation of a Sea-Connection Fish-Hold on Fishing Sampans

會議文件第 17/2015 號 – 漁船舢舨可設置通海魚艙建議

- (v) LVAC Paper No. 18/2015 – Amendment to the Requirements of Awnings on Fishing Sampans

會議文件第 18/2015 號 – 修訂漁船舢舨遮蓬要求

- (vi) LVAC Paper No. 19/2015 – Miscellaneous Amendments to ‘the Code of Practice – Safety Standards for Class I, II and III vessels’² and ‘the Code of Practice – Safety Standards for Class IV vessels’³

會議文件第 19/2015 號 – 就《工作守則-第 I、II 及 III 類別船隻安全標準》及《工作守則-第 IV 類別船隻安全標準》作出雜項修訂

3. Any Other Business

3. 其他事項

4. Date of Next Meeting

4. 下次開會日期

² http://www.mardep.gov.hk/en/pub_services/ocean/pdf/lvs_cop123.pdf (English) or http://www.mardep.gov.hk/hk/pub_services/ocean/pdf/lvs_cop123c.pdf (中文)

³ http://www.mardep.gov.hk/en/pub_services/ocean/pdf/lvs_cop4.pdf (English) or http://www.mardep.gov.hk/hk/pub_services/ocean/pdf/lvs_cop4c.pdf (中文)